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Maribor, 16. 12. 2024 

 

ZAPISNIK 

4. REDNE SEJE ŠTUDENTSKEGA SVETA UNIVERZE V MARIBORU, 

Z DNE 16. 12. 2024 

(S pričetkom ob 14. uri, v Senatni sobi Rektorata UM in preko MS Teams) 

 

Prisotni člani ŠS UM: Tisa Lija Šober (EPF), David Boštjančič (FE), Janik Premrov (FGPA), Nicole 
Vrunč (FT, online), Sara Ćehić (MF, online), Maša Kaiser (PF) 

Prisotni nadomestni člani ŠS UM: Pina Slaček (EPF), Luka Lah (FERI), Žiga Majcen (FF), Anja 
Zaverla (FKKT), Igor Jugović (FNM), Timotej Matej Zagorc (FOV), Tia Dolinšek (FT, online), Nejc 
Kotnik (FVV, online), Liza Škulj (ŠD, online) 

Predsedujoča: Nomi Hrast, prorektorica za študentska vprašanja UM  

Ostali prisotni: Borut Gaber (UM ŠD), Aleksander Korošec (UM ŠD), Damir Mlakar (UM ŠD), 
Nika Erjavec (ŠSSŠD), Jan Čokolič (FKKT), Asja Lešnik (PF, online), Gaja Gujt (FERI), Primož 
Šajher (UM), Janja Žerak Vuk (UM) 

 

Predlagani dnevni red: 

1. Potrditev dnevnega reda 4. redne seje ŠS UM 
2. Potrditev zapisnika 3. redne seje ŠS UM 
3. Poročanje o izvrševanju sklepov 
4. Poročila s sej Upravnega odbora UM, Senata UM in komisij Senata UM 
5. Uskladitev cenikov storitev Študentskih domov UM 
6. Predlogi za podelitev Perlachovih nagrad za leto 2023 
7. Imenovanje članov v delovne skupine 
8. Podaja mnenja predlogu splošnega akta 
9. Razno 
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AD. 1. POTRDITEV DNEVNEGA REDA 4. REDNE SEJE ŠS UM 
 
Prorektorica za študentska vprašanja Nomi Hrast (EPF) je vljudno pozdravila vse prisotne in 
prebrala devet točk dnevnega reda ter dodala, da se 6. točka preimenuje v Predlogi za 
podelitev Perlachovih nagrad za leto 2024. Prisotne je vprašala po pripombah. Ker teh ni bilo, 
je predlagala sprejetje naslednjega sklepa:    
 

SKLEP 1:  
ŠS UM potrdi dnevni red 4. redne seje ŠS UM.  

 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Potrjen dnevni red: 

1. Potrditev dnevnega reda 4. redne seje ŠS UM 
2. Potrditev zapisnika 3. redne seje ŠS UM 
3. Poročanje o izvrševanju sklepov 
4. Poročila s sej Upravnega odbora UM, Senata UM in komisij Senata UM 
5. Uskladitev cenikov storitev Študentskih domov UM 
6. Predlogi za podelitev Perlachovih nagrad za leto 2024 
7. Imenovanje članov v delovne skupine 
8. Podaja mnenja predlogu splošnega akta 
9. Razno 

 

AD. 2. POTRDITEV ZAPISNIKA 3. REDNE SEJE ŠS UM 

 

Predsedujoča je povedala, da je na OneDrive, kjer so na voljo gradiva za seje, naložen zapisnik 
3. redne seje, ki je potekala 19. novembra 2024. Na seji so poleg stalnih točk bili imenovani 
člani iz vrst študentov v organe UM, člani so se seznanili z akti v javni obravnavi ter podan je 
bil predlog za prorektorja za študentska vprašanja UM. 

Namestnik člana Žiga Majcen (FF) je dodal opombo na zapisnik, v katerem je naveden kot 
prisoten, čeprav to ni bil. Predsedujoča je povedala, da bo opomba upoštevana. 

 

Ker ni bilo drugih pripomb, je predsedujoča predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 
 

SKLEP 2: 
ŠS UM potrdi zapisnik 3. redne seje ŠS UM. 

 
Sklep je bil soglasno sprejet.   
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AD. 3. PREGLED NEIZVRŠENIH SKLEPOV 

 

Pod ustaljeno točko v izvrševanju ni bilo nobenega sklepa. Predsedujoča je dodala, da seje 
Sveta vlade RS za študentska vprašanja še ni bilo. 

Predsedujoča je povedala, da je 29. novembra 2024 na Univerzi v Ljubljani potekal sestanek 
predsednikov študentskih svetov univerz članic Rektorske konference Republike Slovenije 
(RKRS), katerega so se udeležili predsednik ŠS UL, predsednica ŠS UP in predsednica ŠS UM. 
Na sestanku so se pogovorili o nadaljnjih korakih priprave poslovnika Nacionalne koordinacije 
študentskih svetov univerz, za katero je sklep bil na RKRS sprejet že leta 2010. Dogovorili so 
se, da se do meseca januarja 2025 oblikuje osnutek poslovnika. Oblikovane so bile izhodiščne 
smernice. 

13. decembra 2024 je potekala seja RKRS, na kateri sta bili prisotni predsednica ŠS UP in 
predsednica ŠS UM. Na seji sta bili dve točki bolj podrobno vezani na študente, in sicer ena s 
področja ukinitve statusa s posebnimi potrebami in posebnim statusom v prijavno-
sprejemnem postopku ter druga, vezana na dvig stroškov delovanja študentskih domov. Oba 
sklepa so člani RKRS potrdili, pri slednjem pa so pozvali Ministrstvo za visoko šolstvo, znanost 
in inovacije (MVZI) k zvišanju subvencije za bivanje študentov v študentskih domovih.  

 

Ker ni bilo drugih pripomb, je predsedujoča predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 

 

SKLEP 3: 

ŠS UM se seznani s poročilom o izvrševanju sklepov. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
AD. 4. POROČILA S SEJ UPRAVNEGA ODBORA UM, SENATA UM IN KOMISIJ SENATA UM 

 

Predsedujoča je povedala, da bosta s sekretarjem ŠS UM, Luko Lahom, predstavila poročila s 
sej Upravnega odbora UM, Senata UM in komisij Senata UM. 

 

Senat Univerze v Mariboru: 

Na seji Senata UM v novembru so senatorji poleg obstoječih točk sprejeli spremembe 
študijskih programov, potrdili razpis za vpis v dodiplomske in enovite magistrske študijske 
programe za študijsko leto 2025/2026, potrdili izredno podaljšanje roka veljavnosti teme 
zaključnega dela zaradi nedostopnosti programske opreme za preverjanje podobnosti vsebine 
z drugimi deli po kibernetskem napadu na UM, se seznanili s poročilom o delu Sveta Doktorske 
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šole UM v študijskem letu 2023/2024, sprejeli splošne akte, podali predhodno mnenje k 
imenovanju prorektorice za študentska vprašanja UM, imenovali člane ali podali mnenje k 
imenovanju članov v stalne komisije Senata UM, obravnavali pritožbeno zadevo, podali 
predhodna soglasja k izvolitvi v nazive visokošolskih učiteljev, znanstvenih delavcev in 
visokošolskih sodelavcev ter izvedli volitve rednih profesorjev. 

 

Upravni odbor UM: 

Na 35. redni seji Upravnega odbora so potrdili tretji rebalans Finančnega načrta Univerze v 
Mariboru za leto 2024. Ta je bil pripravljen na podlagi spremenjenih izhodišč za program dela 
in finančni načrt, poslan s strani MVZI in se nanaša na dodatna vpisna mesta za študijska 
programa Dentalna medicina in Splošna medicina. 

Potrdili so Investicijski program za projekt »Širitev in obnova objekta Univerze v Mariboru 
Fakultete za zdravstvene vede z nakupom opreme v dveh fazah«. Vrednost projekta znaša 12 
mio EUR in se bo izvajal skladno s časovnim načrtom predvidoma od leta 2023 do novembra 
2027, financer investicije je MVZI. UO UM je dal soglasje k razpisu enovitega študijskega 
programa 2. stopnje Farmacija Fakultete za kemijo in kemijsko tehnologijo in Medicinske 
fakultete Univerze v Mariboru, v kolikor bo zagotovljeno financiranje študijskega programa.  

 

Habilitacijska komisija: 

Člani Habilitacijske komisije so obravnavali predloge za izvolitve v nazive in podali mnenje 
dvema vlogama za naziv redni profesor, eni vlogi za naziv izredni profesor, dvema vlogama za 
naziv docent, desetim vlogam za naziv asistent, eni vlogi za naziv znanstveni sodelavec, eni 
vlogi za naziv znanstveni svetnik ter eni vlogi za naziv strokovni svetnik. Drugih posebnosti na 
seji ni bilo. 

 

Komisija za ocenjevanje kakovosti: 

Člani Komisije za ocenjevanje kakovosti univerze so potrdili samoevalvacijsko poročilo za leto 
2024. Seznanili so se s poročilom o izvedbi notranje programske evalvacije izbranih študijskih 
programov Pedagoške fakultete in s poročilom o udeležbi na European Quality Assurance 
Forum 2024, kjer so velik poudarek namenili diskusiji o umetni inteligenci. Izpostavljeno je 
bilo, da vsi študenti uporabljajo umetno inteligenco in da je lansko leto enakem času 20 % 
študentov zanjo plačevalo. 

 

Komisija za mednarodno in meduniverzitetno sodelovanje: 

KMMS se v času od zadnje seje ŠS UM ni sestala. 
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Komisija za izobraževanje in študij: 

Člani Komisije za izobraževanje in študij so obravnavali spremembe študijskih programov na 
članicah FNM, FOV, FZV, PF in na študijskem programu Bioinformatika. Obravnavali so vlogo 
za akreditacijo študijskega programa za izpopolnjevanje Delo z otroki/mladostniki s težavami 
na področju socialnega vključevanja PEF UM, vloga za akreditacijo visokošolskega strokovnega 
študijskega programa prve stopnje Babištvo FZV UM, rokovnik prijavno-sprejemnega 
postopka za vpis na podiplomski študij na UM ter temo nadaljevanja in zaključevanja študija 
po prekinitvi. 

 

Svet Doktorske šole: 

Svet Doktorske šole je potrdil dve doktorski dispoziciji in en predlog angleškega naslova. 
Potrdili so spremembe študijskih programov tretje stopnje na devet članicah in reference 
nosilcev in mentorjev na doktorskem študiju. Dodatno so sprejeli sklep, da naj Senat UM 
odloča o pozivu Medicinske fakultete, da se podaljša prehodno obdobje za uveljavitev teh 
pogojev za mentorje in nosilce na tej fakulteti. Po obsežni razpravi o nezmožnosti pravočasne 
priprave dispozicije, ko je potrebno pridobivanje mnenje etične komisije, so člani dosegli 
dogovor, da bo SDŠ presojal o potrebi po sklepu etične komisije in po potrebi izdal dodaten 
sklep, da mora kandidat pred začetkom raziskave pridobiti še mnenje etične komisije. To 
določilo bo formalizirano in vpisano v Pravilnik o doktorskem študiju. Člani so se seznanili, da 
se bo po novem letu pričelo usklajevanje meril za mentorstvo in nosilstvo v sodelovanju z 
NAKVIS-om. Prav tako so dosegli dogovor, da se bo iz obstoječih pogojev črtal zapis, ki zahteva 
objavo člankov v prvih treh četrtinah, ampak bo zadostovala objava v indeksirani reviji s 
faktorjem vpliva, ki je različni od nič. 
 

Komisija za znanstvenoraziskovalne zadeve: 

Člani Komisije za znanstvenoraziskovalne zadeve so obravnavali Poziv za financiranje novih 
raziskovalnih programov UM (poziv v  letu 2024) - pregled vlog in priprava predloga o 
financiranju novih raziskovalnih programov UM, seznanili so se z letnimi in zaključnimi poročili 
o usposabljanju mladih raziskovalcev v študijskem letu 2023/2024 ter obravnavali predlog 
razporeditve števila mest med raziskovalne programe UM za pričetek usposabljanj novih 
mladih raziskovalcev v letu 2025. 

Statutarna komisija: 

Člani Statutarne komisije so na 8. redni seji razpravljali o prispelih pripombah na naslednje 
akte: osnutek Sprememb in dopolnitev Statuta Univerze v Mariboru, osnutek Splošnega akta 
o organiziranosti in sistemizaciji Univerze v Mariboru in njenih članic in osnutek Sprememb in 
dopolnitev Meril za volitve v nazive visokošolskih učiteljev in visokošolskih sodelavcev.  
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Takoj po 8. redni seji so na 1. izredni seji obravnavali razpis javne obravnave osnutka 
Sprememb in dopolnitev Splošnega akta o organiziranosti in sistemizaciji Univerze v Mariboru 
in njenih članic.  

Na 2. izredni seji so razpravljali o prispelih pripombah na osnutek Sprememb in dopolnitev 
Splošnega akta o organiziranosti in sistemizaciji Univerze v Mariboru in njenih članic. 

 

Ker ni bilo želje po razpravi, je predsedujoča predlagala sprejetje naslednjega sklepa:  

 

SKLEP 4: 

ŠS UM se seznani s poročili s sej Upravnega odbora UM, Senata UM in komisij Senata UM. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

AD. 5. USKLADITEV CENIKOV STORITEV ŠTUDENTSKIH DOMOV UM 

 

Predsedujoča je povedala, da je v mesecu novembru bila obveščena, da je zaradi visokih 
stroškov nastala potreba po višanju stanarin v ŠD UM.  Seje so se udeležili direktor ŠD UM, 
Borut Gaber, predstojnik za gospodarstvo in finančne zadeve, mag. Aleksander Korošec, ter 
Damir Mlakar. 

V sredo, 4. decembra 2024 so se predsedujoča Nomi Hrast, predsednica ŠSSŠD Nika Erjavec, 
članica Strokovnega sveta ŠD Liza Škulj ter sekretar ŠS UM Luka Lah udeležili sestanka na 
Študentskih domovih, kjer je bilo predstavljeno gradivo predloga za povišanje stanarin. 
Predvidevalo je 20 % povišanje stanarin. Študenti so postavili vprašanja, vezana na izračune 
stanarin in na razloge za tako povišanje. Prav tako so podali predloga, da bi se stanarine 
usklajevale na podlagi dejanskih stroškov in ne na podlagi inflacije, ter da bi se višanje izvedlo 
v dveh delih. 

Na seji Strokovnega sveta ŠD, ki je potekala v petek, 6. decembra 2024 prvotno predlaganega 
povišanja za 20% niso izglasovali. Uprava UM ŠD je iz tega razloga pripravila nov predlog in 
sklicala izredno sejo Strokovnega sveta ŠD,, ki je potekala v ponedeljek, 9. decembra 2024. Na 
omenjeni seji je bilo sprejeto gradivo z novimi izračuni, v katerem je bilo predvideno zvišanje 
stanarin za 15,3 %. Povišanja nekaterih preostalih storitev (cena parkirišč ipd.) so ostala v 
prvotno predlagani višini.  

Študentski svet stanovalcev ŠD je podal pozitivno mnenje k predlaganemu ceniku, kjer so kot 
obrazložitev navedli: ''Študentski svet stanovalcev se zaveda, da je uskladitev stanarin s 
pravilnikom veliko finančno breme za vse stanovalce, vendar hkrati razume potrebo po tej 
uskladitvi, saj bi se, v kolikor se le-ta ne bi izvršila sedaj, enkrat tekom sledečih let stanarina 
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dvignila za nepredstavljiv znesek. Razumemo, da se stroški toplote, električne energije, 
komunale in drugi stroški nenehno povečujejo, kar vpliva na vzdrževanje kakovostnih pogojev 
bivanja. S tem mnenjem želimo prispevati k ohranjanju stabilnih finančnih pogojev za 
študentske domove in nemotenemu izvajanju investicijskih vzdrževalnih del, poleg tega pa 
zagotoviti, da bodo študentski domovi še naprej nudili ustrezne storitve in udobno bivalno 
okolje – tako za nas kot tudi za naše zanamce.''. 

Predsedujoča je besedo predala direktorju ŠD UM Borutu Gabru, da predstavi gradivo. 

G. Borut Gaber je povedal, da UM ŠD zagotavljajo bivalne pogoje za pribl. 2.800 študentov in 
upravljajo s 17 domovi, telovadnico in stavbo uprave UM ŠD. Domovi se v 94 % financirajo 
skozi stanarine, 6 % pa skozi ostale storitve (parkirna mesta, najem gostinskih lokalov, turizem, 
…). Stanarina se skozi daljše obdobje ni usklajevala, ker bi nenaden dvig preveč bremenil 
študente, zato se je višanje prelagalo, kar dolgoročno ni vzdržno. 

V letu 2024 je prišlo do slabšega finančnega stanja, zato so si UM ŠD morali izposojati denar. 
Vlada Republike Slovenije je v določenem obdobju pokrivala razliko stroškov energentov, 
vendar so ta sredstva bila izčrpana. Po tem je Vlada RS krila 60 %, UM ŠD pa 40 % stroškov. 
Zaradi stanja so posledično zamujali pri plačevanju dobaviteljem, kjer sta največji strošek 
predstavljala elektrika in ogrevanje, ter zadrževali so določene obveznosti do zaposlenih. 
Višina stanarine se ni usklajevala v skladu s Pravilnikom o subvencioniranju bivanja študentov. 

 

Mag. Aleksander Korošec je prikazal spremembe stroškov v preteklem obdobju ter izračun 
povprečne cene bivanja za leto 2024. Povedal je, da so v ceniku zraven spremembe višine 
stanarine predvidene še druge spremembe. Dvig stanarin bi tako bil za 15,3 %. 

 

G. Borut Gaber je dodal, da ostali javni študentski domovi nimajo vključenih določenih 
stroškov, s čimer umetno znižujejo povprečno višino subvencije. Podali bodo pobudo za 
višanje subvencije, kar je RKRS tudi pozitivno sprejela. 

 

Član Janik Premrov (FGPA) je povedal, da se strinja z dvigom, vendar pri dviganju cene mora 
nekje biti meja. Kot primer je navedel Dom 1, kjer je stanarina že sedaj visoka. 

 

G. Borut Gaber je odgovoril, da so pri izračunu stanarin za Dom 1 že upoštevali Pravilnik, tako 
da skok cene ne bo visok. Pri ŠD nimajo interesa, da bi se vsi stroški prenesli na stanovalce, 
zato se tudi borijo za dvig višine subvencije, vendar pa stanovalci morajo pokriti stroške 
bivanja. Prav tako je potrebno zagotoviti, da ŠD ostanejo primerni za bivanje še za prihodnje 
generacije. Najbolj ranljivim študentom pomagajo s solidarnostnim skladom. Dodal je, da ŠD 
lahko varčujejo pri vzdrževanju, česar pa si ne želijo. Raje bi videli, da se stroške zniža skozi 
varčevanje, torej da se okna ne puščajo odprta med ogrevanjem, da se varčuje z vodo in 
elektriko ter da se ločujejo smeti, kajti s tem ne bi bilo potrebno plačevati ločevanja. 
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Mag. Aleksander Korošec je dodal, da so ŠD proračunski porabnik, kar pomeni, da se stanarina 
izračuna glede na dejanske stroške.  

Član Janik Premrov (FGPA) je povedal, da je vlaganje v obnovo razumljivo potrebno, vendar 
breme ne bi smelo pasti na študente. 

Mag. Aleksander Korošec je odgovoril, da so sredstva za obnovo domov pridobljena iz sredstev 
ministrstva. ŠD krijejo stroške tekočih vzdrževalnih del. 

 

Seji se je ob 14.49 pridružila prodekanica Gaja Gujt (FERI). 

 

Namestnik člana Žiga Majcen (FF) je vprašal, da če so sredstva pridobljena iz ministrstva, zakaj 
je obnova Doma 1 bila tako obsežna. 

Mag. Aleksander Korošec je odgovoril, da je ministrstvo krilo energetsko prenovo. Domovi so 
uvrščeni v določene kategorije glede na standard bivanja, cene stanarin se oblikujejo glede na 
te kategorije. 

 

G. Damir Mlakar je podal primerjavo med Domom 4, kjer ima 12 sob eno kuhinjo, ter Domom 
1, kjer imata dve samski sobi kuhinjo in kopalnico za sebe, vključno z dnevnim prostorom. 
Glede na tak standard je logično, da je stanarina višja. 

Mag. Aleksander Korošec je dodal, da so pri prenovi Doma 1 sledili željam študentov. Ne želijo 
si, da bi vsi domovi bili taki, saj želijo nuditi nekaj za vse. 

G. Borut Gaber je dodal, da je financiranje ministrstva krilo izvedbo prenove, cena sprotnega 
vzdrževanja pa je zajeta v stanarino, tako da prenova ne bremeni študentov. 

 

Članica Maša Kaiser (PF) je povedala, da je v Domu 5 ob vselitvi plačala 105 € stanarine, 
trenutno plačuje 125 €, po dvigu stanarin pa bi plačevala 142 €, kar je zelo visoko zvišanje za 
obdobje treh let. Ob tem plačuje tudi za parkirno mesto, zanimalo pa jo je, zakaj je cena 
parkirišča taka. Dodatno je vprašala, zakaj imajo na parkiriščih veliko zunanjih najemnikov 
medtem ko študenti čakajo na prosta mesta. Dodala je, da se ji dvig zdi visok glede na to, kaj 
dobi od doma kot stanovalka. 

G. Damir Mlakar je povedal, da so ceno parkirišča izenačili s cenikom, ki velja na UŠC Leona 
Štuklja. Domovi so grajeni različno, po različnih standardih, stanarina pa se viša zaradi 
stroškov. 

 

Prodekan Jan Čokolič (FKKT) je vprašal, kako se primerjata povprečna stanarina na UM v 
primerjavi z Univerzo v Ljubljani (UL). 
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G. Damir Mlakar je odgovoril, da povprečna stanarina na UL znaša 112 €, ampak je kakovost 
bivanja nižja. Prav tako dodatno zaračunavajo stroške, kot je npr. fitnes. 

G. Borut Gaber je dodal, da je ekonomija obsega drugačna, ker imajo v Ljubljani okoli 7.000 
študentov, v Mariboru pa okoli 2.800. 

 

Predsedujoča je vprašala, kdaj se predvideva naslednje višanje. 

 

G. Borut Gaber je odgovoril, da bodo čez pol leta imeli realno sliko na področju plač, prav tako 
bodo takrat imeli poročilo za leto 2024, dodatno pa še upajo na spremembo višine subvencije. 
Po tem bo narejena nova kalkulacija, ki bo podana v obravnavo, kar bo zagotovo pred 1. 
oktobrom 2025. Dolgoročno si želijo sprotnih usklajevanj. 

Ker več ni bilo želje po razpravi, je predsedujoča predlagala sprejetje naslednjih sklepov: 

 
SKLEP 5.1.: 

ŠS UM podaja pozitivno mnenje k predlogu dviga stanarin za 15,3 %. 
 

Sklep je bil sprejet. Izid glasovanja: 9 ZA, 4 PROTI, 1 VZDRŽAN. 
 

SKLEP 5.2.: 
ŠS UM podaja pozitivno mnenje k predlogu dviga ostalih storitev ŠD UM po cenikih, kot je 

navedeno v predlaganem gradivu. 
 

Sklep je bil sprejet. Izid glasovanja: 9 ZA, 5 PROTI, 0 VZDRŽAN. 
 

Sejo so ob 15.10 zapustili g. Borut Gaber (ŠD), mag. Aleksander Korošec (ŠD), g. Damir 
Mlakar (ŠD) in predsednica ŠSSŠD Nika Erjavec. 

 

AD. 6. PREDLOGI ZA PODELITEV PERLACHOVIH NAGRAD ZA LETO 2024 
 
 
Pred pričetkom točke je članica Maša Kaiser (PF) opozorila, da so prejemniki nagrade iz sklepa 
6.10 enako nagrado prejeli že lani. Predsedujoča je odgovorila, da bodo preverili, vendar, da 
najverjetneje ne gre za isti dosežek. 
 

Predsedujoča je povedala, da je ŠS UM dne 26. novembra 2024 prejel prošnjo za podajo 
mnenja na predloge za podelitev Perlachovih nagrad  in priznanj v letu 2024. Namen 
Perlachove nagrade je nagraditi raziskovalno in umetniško delo študentov posameznikov. 
Nagrade se podelijo študentom za raziskovalna in umetniška dela, objavljene članke, patente, 
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monografije, idr. Študenti ne morejo kandidirati za Perlachovo nagrado z zaključnimi 
nalogami. 

Namen Perlachovega priznanja je nagraditi raziskovalno, umetniško, strokovno in razvojno 
dejavnost skupin študentov. Perlachova priznanja se podeljujejo skupinam študentom tudi za 
dosežke na raznih tekmovanjih, konferencah, sejmih, razstavah, predstavah, idr.  

Vsako leto se lahko podeli praviloma po ena Perlachova nagrada za: 

− področje naravoslovnih in matematičnih ved, 
− področje tehniških ved, 
− področje biotehniških, zdravstvenih in medicinskih ved, 
− področje družboslovnih ved, 
− področje humanističnih ved, 
− področje umetnosti. 

Vsako leto se lahko podelita po dve Perlachovi priznanji za naslednja področja: 

− znanstvenoraziskovalni dosežki, 
− kulturno-umetniški dosežki, 
− dosežki na tekmovanjih, natečajih in drugi dosežki. 

Izjemoma se lahko v posameznem letu podeli več Perlachovih nagrad oziroma Perlachovih 
priznanj za posamezno področje. 

Komisija za podelitev naslovov, priznanj in nagrad UM vsako leto do 1. marca razpiše natečaj 
za podelitev Perlachovih nagrad in priznanj. Mentorji raziskovalnih oz. umetniških del (to so 
profesorji ali asistenti, ki podrobno poznajo raziskovalno oz. umetniško delo kandidata) do 1. 
aprila predložijo Komisiji tista izvirna dela, za katera menijo, da ustrezajo razpisnim pogojem. 
Predhodni postopek v zvezi z ocenjevanjem in odločanjem o podeljevanju nagrad in priznanj 
Andreja Perlacha vodi Strokovna komisija za ocenitev predlogov za podelitev Perlachovih 
nagrad.  

Na podlagi 2. odst. 49. člena Pravilnika Študentski svet univerze pred podelitvijo Perlachovih 
nagrad in priznanj poda svoje mnenje. Senat UM bo predloge obravnaval na svoji naslednji 
seji.  

Strokovna komisija za ocenitev predlogov je sprejela sklepe, ki so bili dostopni med gradivi. 

 
Ker ni bilo želje po razpravi, je predsedujoča predlagala sprejetje naslednjih sklepov:  

 
SKLEP 6.1: 

ŠS UM soglaša s predlogom, da se za področje naravoslovnih in matematičnih ved podeli 
Perlachova nagrada za leto 2024 BARAĆ UROŠU (FNM). 
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Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

SKLEP 6.2: 

ŠS UM soglaša s predlogom, da se za področje biotehniških, zdravstvenih in medicinskih 
ved podeli Perlachova nagrada za leto 2024 MERČNIK NEVI (FKBV). 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

SKLEP 6.3: 

ŠS UM soglaša s predlogom, da se za področje biotehniških, zdravstvenih in medicinskih 
ved podeli Perlachova nagrada za leto 2024 METLIČAR ŠPELI (FZV). 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

SKLEP 6.4: 

ŠS UM soglaša s predlogom, da se za področje biotehniških, zdravstvenih in medicinskih 
ved podeli Perlachova nagrada za leto 2024 PEKICA DAVIDU (MF). 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

SKLEP 6.5: 

ŠS UM soglaša s predlogom, da se za področje tehniških ved podeli Perlachova nagrada za 
leto 2024 VOVK NEJCU (FS). 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

SKLEP 6.6: 

ŠS UM soglaša s predlogom, da se za področje umetnosti podeli Perlachova nagrada za leto 
2024 MEŽEK VIDU (PEF). 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
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SKLEP 6.7: 

ŠS UM soglaša s predlogom, da se za področje znanstvenoraziskovalnih dosežkov podeli 
Perlachovo priznanje za leto 2024 LAUFER KEVINU in MEDVED KARINI (MF). 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

SKLEP 6.8: 

ŠS UM soglaša s predlogom, da se za področje znanstvenoraziskovalnih dosežkov podeli 
Perlachovo priznanje za leto 2024 LUKINOVIČ NUŠI in MALOVRH EVI PAVLI (MF). 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

SKLEP 6.9: 

ŠS UM soglaša s predlogom, da se za področje kulturno-umetniških dosežkov podeli 
Perlachovo priznanje za leto 2024 KARO ANDREJU, DÖRING RAFFAELI, SREŠ LARISI in 

ARNEJČIČ LEI (PEF). 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

SKLEP 6.10: 

ŠS UM soglaša s predlogom, da se za področje dosežkov na tekmovanjih, natečajih in 
drugih dosežkov iz 2. odst. 57. člena Pravilnika podeli Perlachovo priznanje za leto 2024 

GLAVICA PATRICIJI, VIŠIČ VITI in STANIŠIĆ ANDREJU (PF). 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

AD. 7. IMENOVANJE ČLANOV V DELOVNE SKUPINE 

 

Predsedujoča je povedala, da ima v skladu s 26. členom Navodil o izvajanju tutorskega sistema 
na UM ŠS UM pristojnost, da predlaga dva člana Delovne skupine za spremljanje izvajanja 
tutorskega sistema na UM iz vrst nekdanjih ali aktivnih tutorjev. Delovno skupino imenuje 
rektor Univerze v Mariboru, mandat pa traja štiri leta. Naloge in pristojnosti delovne skupine 
so:  
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- spremljanje izvajanja tutorskega sistema na UM,  
- načrtovanje usposabljanj za tutorje, ki se izvajajo skupno na nivoju UM,  
- obravnavanje prejetih pripomb, pritožb in predlogov fakultet, posameznikov ali 

zunanjih strokovnjakov (npr. evalvatorjev),  
- priprava predlogov za sistemske izboljšave in morebitne spremembe Navodil. 

Zanimanje za članstvo v delovni skupini sta izrazila dva koordinatorja tutorjev, in sicer Peter 
Vuk (EPF) in Matevž Šavora (FERI). Motivacijska pisma so bila naložena med gradivi. 

 

Ker ni bilo želje po razpravi, je predsedujoča nadaljevala z vsebino točke. 

 

Povedala je, da je ŠS UM dne 9. decembra 2024 prejel prošnjo za predlog imenovanja člana iz 
vrst študentov v Delovno skupino za oblikovanje načrta integritete. Interes po sodelovanju je 
izrazil študent Luka Lah (FERI). 

 

Namestnik člana Luka Lah (FERI) se je izločil iz glasovanja. 

 

Ker ni bilo želje po razpravi, je predsedujoča predlagala sprejetje naslednjih sklepov:  

SKLEP 7.1: 

ŠS UM predlaga Rektorju UM, da v Delovno skupino za spremljanje izvajanja tutorskega 
sistema UM imenuje študenta Petra Vuka (EPF) in Matevža Šavoro (FERI). 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

SKLEP 7.2: 

ŠS UM predlaga Rektorju UM, da v Delovno skupino za oblikovanje načrta integritete 
imenuje študenta Luko Laha (FERI). 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
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AD. 8. PODAJA MNENJA PREDLOGU SPLOŠNEGA AKTA 

 

Predsedujoča je povedala, da skladno z 2. točko 283. člena Statuta Univerze v Mariboru, ki 
določa, da ŠS univerze obravnava in daje mnenje o splošnih aktih, študijskih programih, drugih 
aktih in programih ter predlogih, ki se nanašajo na pravice in dolžnosti študentov, je ŠS UM v 
obravnavo in podajo mnenja prejel predlog Sprememb in dopolnitev statuta UM, ki ga je 3. 
decembra 2024 na svoji 8. redni seji obravnavala Statutarna komisija UM. 

 

V predlogu Sprememb in dopolnitev Statuta Univerze v Mariboru so se predlagale naslednje 
spremembe: 

− vključitev določitve delovanja po načelih odprte znanosti skladno z Uredbo o izvajanju 
znanstvenoraziskovalnega dela, po kateri je tudi Univerza v Mariboru zavezana za 
prehod v delovanje pod pogoji odprte znanosti (sprememba 2. člena Statuta UM); 

− po predlogu Pravne fakultete UM se med organizacijske enote članic univerze pri 
enotah Pravne fakultete dodata dva nova centra (21. člen Statuta UM, 1. odstavek); 

− ukinitev organizacijskih enot na nivoju univerze (Centra za pametna mesta in skupnosti 
in Centra za zaslužne profesorje in upokojene visokošolske učitelje Univerze v 
Mariboru) zaradi sprememb sistemizacije in določitve hierarhije za potrjevanje in 
podpisovanje v ERP in DMS, saj centra nimata zaposlenih (21. člen Statuta UM, črtanje 
2. odstavka); 

− uskladitev vsebine 88. člena Statuta UM s trenutno veljavnim Pravilnikom o razpisu za 
vpis in izvedbi vpisa v visokem šolstvu1, v skladu s katerim se Slovenci brez slovenskega 
državljanstva za vpis v prvi letnik dodiplomskih in enovitih magistrskih študijskih 
programov prijavljajo v istih rokih kot državljani Republike Slovenije in državljani držav 
članic Evropske unije; 

− dodana določba v 122. členu, da se določila 122. člena uporabljajo za vse stopnje 
študija in ne samo za dodiplomski študij, čeprav je člen v poglavju 2. Organizacija in 
izvajanje izobraževalnega dela za pridobitev dodiplomske izobrazbe; 

− zaradi dosedanjega učinkovitega delovanja v procesih s področja stabilnega 
financiranja znanstvenoraziskovalne dejavnosti se ukinja Znanstveni svet Univerze v 
Mariboru kot najvišje strokovno telo v okviru stabilnega financiranja 
znanstvenoraziskovalne in inovacijske dejavnosti Univerze v Mariboru, katerega 
pristojnosti bodo prenesene na Komisijo za znanstvenoraziskovalno dejavnost, ki je že 
do sedaj opravljala to delo. 

Osnutek splošnega akta je obravnavala Statutarna komisija Univerze v Mariboru in sklenila, da 
predlaga predlog splošnega akta v sprejem Senatu Univerze v Mariboru in Upravnemu odboru 
Univerze v Mariboru v enakem besedilu. 

 

Ker ni bilo želje po razpravi, je predsedujoča predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 
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SKLEP 8: 

ŠS UM podaja pozitivno mnenje k predlogu Sprememb in dopolnitev Statuta Univerze v 
Mariboru. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

AD. 9. RAZNO 

 

Predsedujoča je podala še nekaj informacij: 

- na dan seje so do 15. ure potekale volitve v študentske svete članic, 
- po končani seji je prisotne člane povabila na zaključno druženje, 
- januarska redna seja se bo prestavila na 20. januar 2025; na seji bo prisoten tudi 

kandidat za prorektorja za študijsko dejavnost UM. 

 

Predsedujoča je prisotne vprašala po razpravi. 

 

Namestnik člana Žiga Majcen (FF) je vprašal, ali bodo spremembe pri prispevku za tutorski 
sistem. 

Predsedujoča je odgovorila, da tega podatka še nima. 

Namestnik člana Žiga Majcen (FF) je dodal, da je bilo govora o spremembah. 

Predsedujoča je odgovorila, da zaenkrat s temi informacijami še ne razpolaga in da bodo 
pravočasno obveščeni o spremembah. Dodala je, da vpisnina verjetno ne bo višja kot za 
stopnjo inflacije. 

 

Ker želje po drugi razpravi ni bilo, je predsedujoča zaključila sejo. 

 

Seja se je zaključila ob 15.34. 

 

Luka Lah, l.r.   
Sekretar Študentskega sveta   
Univerze v Mariboru   

Nomi Hrast, l.r.   
Prorektorica za študentska vprašanja   

Univerze v Mariboru   
 


